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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:1302 Borttagandet av det förstärkta bostadsbidraget och höjd 
egenavgift i högkostnadsskyddet

Sommar, semester och sommarlov är för många en härlig tid. En möjlighet till 
ledighet med kanske nära och kära, en semesterresa till sol och bad eller något 
annat som man har sett fram emot. Tyvärr upplever inte alla detta. Under de 
senaste veckorna har vi kunnat ta del av berättelser från bland 
andra ensamstående föräldrar, sjuka och äldre som har drabbats hårt av 
regeringens politik. Den 1 juli slopades det förstärkta bostadsbidraget för 
barnfamiljer – vilket för vissa har inneburit över 2 000 kronor mindre i 
månaden, för föräldrar som redan vänder på varenda krona för att få ekonomin 
att gå ihop.

Samma datum höjdes också egenavgiften i högkostnadsskyddet för läkemedel 
med 900 kronor. För sjuka och äldre med små ekonomiska marginaler kan det 
innebära att man får välja mellan att hämta ut sin medicin eller att köpa mat.

Detta sker samtidigt som regeringen ger stora skattesänkningar till dem med 
höga inkomster – inte minst finansministern själv, som har fått över 3 000 
kronor i skattesänkning i månaden.

Jag vill därför fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Anser ministern att det är rimligt att sjuka, äldre och barnfamiljer ska få sämre 
ekonomiska villkor samtidigt som skatterna sänks för höginkomsttagare, och 
avser ministern att vidta några åtgärder för att underlätta för de ekonomiskt 
utsatta grupperna?

………………………………………

Gunilla Carlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-07-14
Besvaras senast
2025-07-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


